
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 12 (Alm. del), som Folketingets 

Indenrigsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 7. januar 2025 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA). 

 

Spørgsmål nr. 12:  

”Kan ministeren oplyse, hvilke kommuner der i årene fra 2020 og frem ikke har 

udnyttet deres fulde service- og anlægsramme?” 

 

Svar: 

Regeringen og KL indgår årligt en økonomiaftale, hvor der for kommunerne under ét 

aftales en service- og anlægsramme for det kommende år. Kommunernes 

overholdelse af aftalerne om service og anlæg opgøres derfor kollektivt. Følgelig er 

det op til KL og kommunerne at koordinere en samlet overholdelse af den indgåede 

aftale om service- og anlægsramme. 

 

Der er således ikke service- og anlægsrammer for de enkelte kommuner, som det er 

forudsat i spørgsmålet. 
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